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بازگشت ملی پوشان از کره جنوبی به تهران 

داورزنی: والیبال اهدافی بزرگ تر از قهرمانی در آسیا دارد 
رئی�س فدراس�یون والیبال در بازگش�ت تیم 
ملی به تهران گفت: قهرمانی در آس�یا تنها هدف 
م�ا نیس�ت و این تیم اه�داف بزرگتری را در س�ر 

می پروراند.
اعضای تیم ملی والیبال ایران پس از کس��ب عنوان 
شش��م رقابت های قهرمانی جهان و عن��وان قهرمانی در 
بازی های آسیایی 2014 اینچئون به همراه خانواده خود 

وارد تهران شدند.
اعضای تیم ملی والیبال به محض حضور در فرودگاه 
حضرت امام)ره( مورد اس��تقبال مس��ئولان فدراس��یون 
والیبال، بهرام افش��ارزاده مدیرعامل باش��گاه اس��تقلال، 
عبدالحمی��د احمدی معاون فرهنگی، آموزش و پژوهش 
وزارت ورزش و جوان��ان و همچنی��ن بهن��ام محمودی 

ملی پوش پیشین والیبال ایران قرار گرفتند.
ای��ن اس��تقبال در ش��رایطی ص��ورت پذیرفت که 
قهرمانی ایران در آسیا این بار شیرینی مضاعفی داشت 
زیرا آنها قهرمانی این بازی ها را آن هم برای اولین بار در 
تاریخ مسابقات آسیایی، همراه با همسران و کودکانشان 
جشن گرفتند. بازیکنان تیم ملی والیبال ایران به دلیل 
حضور در مس��ابقات لی��گ جهانی، ش��رکت در اردوی 
تدارکاتی آمریکا و مس��ابقات قهرمانی جهان از خانواده 
خ��ود دور بودند، اما ب��ا تلاش فدراس��یون والیبال آنها 
توانس��تند جشن قهرمانی در آسیا را همراه خانواده شان 

برگزار کنند. 
اظهار نظر رئیس فدراسیون والیبال

محمدرضا داورزنی در حاش��یه اس��تقبال از کاروان 

تیم مل��ی والیبال ایران در م��ورد قهرمانی تیم ایران در 
بازی های آس��یایی 2014 اینچئون گفت: کس��ب مدال 
طلا اتفاق بزرگی برای ما بود اما این اتفاق تنها هدف ما 
نبود. ما اهداف بزرگ تری داریم مانند صعود به المپیک و 
قرار گرفتن روی سکوی المپیک. وی با بیان اینکه اجازه 
نمی دهیم والیبال ایران را غرور بگیرد، خاطرنش��ان کرد: 

از زمانی که به فدراسیون آمدم اهدافم را روی دیوار اتاقم 
نصب کردم. عوامل زیادی در این موفقیت سهیم هستند 
که مهم ترین آنها خودباوری و صرف کردن فعل خواستن 
توس��ط بازیکنان بود. رئیس فدراسیون والیبال در مورد 
پرداخت پاداش به بازیکنان تصریح کرد: تاکنون تا جایی 
که از دست مان برآمده برای بازیکنان کار کرده ایم از این 
به بع��د هم باید منتظر دولتمردان باش��یم. قطعا با دید 
مثبتی که ب��ه والیبال دارم این اتف��اق رخ خواهد داد و 

اخبار کوتاه از فوتبال
فعال اقتصادی ساکن دبی روی نیمکت تیم ملی!

علی کفاش��یان رئیس فدراسیون فوتبال روز گذشته در گفت و گویی 
کوتاه با خبرنگاران عنوان داش��ت سرپرست تیم ملی در اردوی پرتغال، 
هوشنگ مقدس است. به گزارش کیهان، این اظهارنظر رئیس فدراسیون 
فوتبال در ش��رایطی اس��ت که پیش از این نبی دبیر فدراسیون فوتبال 
سرپرستی تیم ملی را برعهده داشت اما گویا تصمیم گرفته شده از این 
پس هوش��نگ مقدس به عنوان سرپرس��ت تیم ملی فوتبال مشغول به 
کار شود. مقدس که از دوستان نزدیک علی کفاشیان به حساب می آید، 
چند س��الی است که در امارات س��اکن بوده و همواره بدون آنکه سمت 
مش��خصی در فدراسیون فوتبال داشته باش��د، حوالی تیم ملی فوتبال 
ایران رویت می ش��ود! البته حالا نفوذ مقدس آن قدر زیاد شده که از وی 

به عنوان سرپرست تیم ملی فوتبال ایران هم یاد می شود. 
این انتخاب کفاش��یان نشان داد که تیم ملی ایران در تمام رده های 
س��نی واقعا محله برو و بیاست، اگر تا پیش از این افراد بدون کارنامه ای 
چ��ون افاضلی، اکبر محمدی و پرهیزگار )از بس��تگان کفاش��یان( روی 
نیمکت تیم ملی می نشستند، حالا نوبت به فردی چون هوشنگ مقدس 

رسیده است!
آقای کفاشیان بهتر است پاسخگوی این پرسش باشد که واقعا در این 
فوتبال عریض و طویل که ده ها پیشکس��وت کارنامه دار و خوش��نام در دل 
خود دارد، فردی برای سرپرس��تی یافت نمی شود که یک فعال اقتصادی از 
دبی بیاید و روی نیمکت تیم ملی فوتبال جمهوری اسلامی ایران بنشیند؟! 

نبی: با ونزوئلا بازی نمی کنیم
محمد نبی دبیر فدراس��یون فوتبال با رد شایعه بازی تدارکاتی تیم 
ملی مقابل ونزوئلا گفت: برنامه ای برای بازی با این تیم نداریم و تیم ملی 
در پرتغال تنها با دو تیم اس��تریل و بنفیکا و در تهران با فلسطین بازی 

می کند و احتمالا در سیدنی هم با عراق روبرو می شویم.
مجیدی و نکونام در کادرفنی تیم ملی

رئیس فدراس��یون فوتبال با تاکید بر اینکه هدف فدراسیون فوتبال 
این است که مربیان جوانی را کنار کی روش قرار دهد گفت: بعد از جام 
ملت های آس��یا جواد نکونام هم به جمع اعضای کادر فنی اضافه خواهد 
ش��د. هدف ما این اس��ت که از بازیکنان قبلی تیم مل��ی که جوان هم 
هس��تند در کنار کی روش اس��تفاده کنیم تا بتوانند چیزهای زیادی یاد 
بگیرن��د. به همین خاطر کریمی و مجی��دی و نکونام در کادر فنی قرار 

خواهند گرفت.
علیرضا فغانی از داوری محروم شد

رئیس کمیته داوران فدراس��یون فوتب��ال داور بین المللی ایران را از 
قضاوت محروم کرد. این داور بین المللی دوشنبه شب گذشته در یکی از 
برنامه های ورزشی سیما ضمن بی احترامی به خداداد افشاریان کارشناس 
داوری ای��ن برنامه که از پیشکس��وتان داوری، به هدایت ممبینی عضو 
کمیته داوران هم بی احترام��ی کرد. به همین دلیل فریدون اصفهانیان 
این داور بین المللی را طبق آئین نامه از قضاوت در لیگ برتر محروم کرد. 

خروج بازیکن آزاد از لیست پرسپولیس!
مس��ئولان باشگاه پرسپولیس در اظهارنظري عجیب مدعي شده اند 
که مهرداد پولادي را از لیست خارج مي کنند. حمید درخشان و سیاسی 
در حالی این موضوع را مطرح کرده اند که مهرداد پولادی بر اساس رای 
کمیته انضباطی بازیکن آزاد اس��ت و هیچ قراردادی با هیچ تیمی روی 
کره زمین ندارد. پولادی قراردادی با پرسپولیس ندارد اما پرسپولیسی  ها 

مدعی شده اند او را از لیست خارج می کنند.
رافخایي از شرکت در تمرینات ملوان محروم شد

به گفته رئیس کمیته انضباطي باش��گاه مل��وان، جلال رافخایي از 
شرکت در تمرین هاي تیم فوتبال این باشگاه محروم شد.

کریمي: مدرک مربیگري ام را در ایران مي گیرم
مربي تیم ملي فوتبال ایران گفت که وقت حضور در دوره مربیگري 

آلمان را ندارد و مي خواهد مدرک مربیگري خود را در ایران بگیرد.
گرت بیل، بازیکن سال ولز شد

گرت بیل، س��تاره ولزي رئال مادرید، به عنوان بازیکن سال 2014 
این کش��ور انتخاب شد. این چهارمین بار در 5 سال اخیر است که بیل 
به این عنوان دس��ت پیدا می کند و یک رکورد جدید را به جا گذاش��ت. 
پیش از این، مارک هیوز و جان هارتس��ون س��ه بار به این عنوان دست 

پیدا کرده بودند.

نجار خبر داد
اختصاص هزار میلیارد تومان اعتبار 

به استان ها در مواقع بحران

پایان جشنواره بین المللی فیلم های 
کودکان و نوجوانان با معرفی برترین ها

پاداش ویژه ای به بازیکنان خواهند داد.
این مدال متعلق به معدنی است

 اس��لوبودان کواچ س��رمربی تیم ملی والیبال نیز در 
بازگش��ت به تهران گفت: در پنج ماه گذشته سخت کار 
کردیم و امروز یکی از تیم هایی هس��تیم که در س��طح 
جهان، والیبال بس��یار خوبی را ب��ه نمایش می گذاریم و 
من از این موضوع راضی هس��تم البته معتقدم می توانیم 
بالاتر از این هم قرار بگیریم. س��رمربی تیم ملی والیبال 
ایران در مورد ادامه برنامه های والیبال ایران خاطرنشان 
کرد: بهتر اس��ت پله پله پیش بروی��م. ابتدا به بازی های 
مقدمات��ی المپیک فکر می کنی��م و تلاش می کنیم قدم 
به قدم جلو برویم تا به موفقیت برسیم. کواچ با اشاره به 
کس��ب مدال طلا در بازی های آسیایی 2014 اینچئون 
گفت: این مدال متعلق به مرحوم حسین معدنی است و 

این قهرمانی را باید به نام وی ثبت کنیم.
4 سال منتظر طلا بودیم

سعید معروف کاپیتان تیم ملی والیبال نیز گفت: تا 
قبل از رس��یدن به مدال طلای بازی های آس��یایی هیچ 
بازیکنی دس��ت از تلاش بر نداش��ت و نش��ان دادیم که 
والیبال ای��ران بهترین تیم گروهی اس��ت و از این بابت 
به همه تبریک می گویم. فینال دوره گذش��ته امسال هم 
تکرار شد و خوشبختانه توانستیم این بار ژاپن را شکست 
دهیم ح��الا اولین تیم گروهی هس��تیم که توانس��تیم 
م��دال طلا بگیریم و البته در تاریخ والیبال ایران ماندگار 
می شویم. این مدال برای ما خیلی ارزشمند است چرا که 
4 س��ال منتظرش بودیم. خیلی از بازیکنان در دوره های 
گذشته می توانس��تند به این عنوان دست پیدا کنند اما 

خوشحالم که این افتخار نصیب ما شد. 

تجدید میثاق ورزشکاران جانباز و معلول با آرمان های امام راحل
ملی پوش�ان جانباز و معلول اعزامی به بازی های پاراآس�یایی اینچئون، همزمان ب�ا آغاز هفته پارالمپیک، با 

آرمان های بنیانگذار کبیر انقلاب اسلامی، تجدید بیعت خواهند کرد.
همزمان با آغاز هفته پارالمپیک، ملی پوش��ان جانباز و معلول اعزامی به بازی های پاراآس��یایی اینچئون، ضمن حضور در 
مرقد مطهر حضرت امام)ره( با آرمان های بنیانگذار کبیر انقلاب و ش��هدای گرانقدر انقلاب اس��لامی، تجدید بیعت خواهند 
کرد. علی اصغر هادی زاده، دبیر ستاد هفته پارالمپیک با اعلام این خبر گفت: همانطور که از قبل اعلام شده، اولین روز هفته 
پارالمپیک، روز پارالمپیک و بیعت با شهدا و امام شهدا نامگذاری شده و به همین مناسبت، ملی پوشان جانباز و معلول کاروان 
غدیر، روز جمعه، با حضور در یادمان شهدای بهشت زهرا و نیز مرقد مطهر حضرت امام)ره( با آرمان های امام و شهدای گرانقدر 

انقلاب اسلامی تجدید بیعت می کنند. هفته پارالمپیک از روز جمعه 18 مهر آغاز شده و تا 24 مهر در جریان خواهد بود.

هزار میلیارد تومان اعتبار به اس�تانها در مواقع بحران اختصاص 
می یابد.

معاون وزیر کش��ور و رئیس س��ازمان مدیریت بحران کش��ور در شورای 
مدیریت بحران خراسان جنوبی گفت: این اعتبارها در بودجه سال 94 برای 

استانها لحاظ می شود.
اس��ماعیل نجار افزود: با اختصاص این اعتبار، اس��تانها در مواقع بحران 

می توانند سریعتر عمل کنند و نیازی نیست منتظر اعتبار از کشور باشند.
وی با اش��اره به اینکه فقط 14 درص��د از اعتبارات ملی مدیریت بحران 
در اس��تانها در اختیار استانداران قرار دارد گفت: باید در هزینه کرد اعتبارها 
اختیار بیش��تری به استانداران داده شود تا بتوانند در مواقع بحران مدیریت 
بهتری داشته باشند. رئیس سازمان مدیریت بحران کشور افزود: در سال های 
گذشته اعتبارات ماده 10 و 12 که مربوط به مدیریت بحران است به معاونت 
راهبردی ریاست جمهوری منتقل شد که امید است در برنامه ششم توسعه 
ای��ن اعتبارات به مدیریت بحران برگردد. نجار با تأکید بر لزوم مقاوم س��ازی 
س��ازه ها و نقش تعیین کننده سازه های مقاوم در جلوگیری از فاجعه انسانی 
ناش��ی از زمین لرزه ها گفت: توجه به ساخت و ساز ایمن و سبک سازی ابنیه 
در چارچوب دستیابی به اهداف اقتصاد مقاومتی باید مورد توجه اساسی قرار 
گیرد. وی افزود: لازم اس��ت در ش��هرداری ها شورای مدیریت بحران تشکیل 
شود تا با هماهنگی آن در بخش ها، شهرها و استانها از ظرفیت شهرداری ها 
در پیش��گیری و مقابله با بحران ها بهره ببریم. معاون وزیر و رئیس س��ازمان 
مدیریت بحران صبح دیروز از طرح انحراف مسیر رودخانه شکراب بیرجند و 

مرکز کنترل مدیریت بحران این استان دیدن کرد.

اصفهان- خبرنگار کیهان:
بیس�ت و هش�تمین جش�نواره بین المللی فیلم های کودکان و 
نوجوان�ان ک�ه از جمعه گذش�ته طی چه�ار روز در اصفهان جریان 
داش�ت، دوشنبه شب در مراسمی با معرفی برترین ها و برگزید گان 

این جشنواره به کار خود پایان داد.
در این جشنواره که در بخش های سینمای ایران، بین الملل کوتاه و بلند، 
پویانمایی، ویدیویی کوتاه و بلند با حضور فیلمسازان داخلی و خارجی برگزار 
ش��د، 42 اثر منتخب از 64 کشور جهان شرکت داشتند. در بخش مسابقه 
س��ینمای ایران 13 عنوان فیلم ش��رکت کردند و برای نخستین بار 50 اثر 
کوتاه ویدیویی تولید ش��ده توسط سینماگران استان اصفهان در تالار هنر 
اصفهان به نمایش درآمد. نشست های تخصصی بین المللی در حوزه کودکان 
و نوجوان��ان، رونمای��ی از کتاب و چاپ کتاب، کارگاه های عروسک س��ازی، 
فیلم س��ازی، نمایش فیلم های ساخت اصفهان در تالار هنر، دوبله همزمان، 
نشس��ت تخصصی نقش نهادهای تربیتی و آموزشی در سینمای کودکان و 
نوجوان، نشس��ت تخصصی تاثیر تلویزیون و بازی های رایانه ای بر سینمای 

کودک و نوجوان و سایر برنامه های این جشنواره بود.
در مجتم��ع فرهنگی و هنری اس��تاد فرش��چیان اصفه��ان فیلم های 
ش��رکت کننده در جشنواره برای اهالی رسانه و هنرمندان به نمایش درآمد 
و نشست های تخصصی آن با حضور هنرمندان آن فیلم ها و سینمای ایران 
برگزار شد. دبیر بیست و هشتمین جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و 
نوجوانان اصفهان به ایرنا گفت: فصل جدیدی در سینمای کودک در حال رقم 
خوردن است و در آینده جریانی را به نفع این سینما راه اندازی خواهیم کرد.

مهدی مسعودشاهی افزود: هدف نهایی ما رشد و توسعه سینمای کودک 
اس��ت و برای دس��تیابی به این هدف لزوم رفع موانع فراروی این س��ینما و 
تعریف جایگاه آن در س��ینمای ملی ضروری اس��ت. وی تاکید کرد: باید از 

سینمای کودک مراقبت و در این راستا برنامه ریزی و آسیب شناسی کرد.
وی گفت: در آینده موضوع اکران فیلم های سینمای کودک را خواهیم 
داش��ت ک��ه در این جهت منابع مالی و مخاطب هر ک��دام نقش خود را به 
درستی ایفا خواهند کرد. مسعودشاهی تاکید کرد: با تشکیل خیرین سینمای 
کودک، بخش های خصوصی و دولتی در کنار هم مدیریت می ش��وند و نیاز 
س��ینمای کودک را برطرف خواهند کرد. وی افزود: سینمای کودک باید با 

توجه به تکنولوژی روز دنیا برای نسل آینده نیز آماده شود.

دشواری های جام ملت های آسیا از زبان کی روش

حریفان ایران پشت پرده با هم متحد هستند
سرمربی تیم ملی فوتبال ایران با مهم خواندن اردوی 
پرتغ�ال اع�لام کرد برای تعطی�لات و تفریح ب�ه این اردو 
نیامده و در اینجا سخت کار می کند تا تیمش به هماهنگی 

لازم برسد. 
وی همچنین با اشاره به حریفان ایران در جام ملت های آسیا 
گف��ت: حریفانمان در جام ملت ها همه علیه ایران هس��تند و اگر 
می خواهیم به موفقیتی دست پیدا کنیم باید با آمادگی کامل به 

استرالیا برویم.
کارل��وس کی روش ک��ه به همراه تیم ملی فوتب��ال ایران در 
اردوی پرتغال بس��ر می برد به اهداف برپایی این اردو اشاره کرد و 
گفت: به اردوی پرتغال برای تعطیلات و تفریح نیامدیم. خودمان 
را برای تمرینات س��خت آماده کردی��م و می خواهیم به آمادگی 

مطلوب برس��یم. کی روش در ادامه با اش��اره به رقبای کشورمان 
در جام ملت های آس��یا خاطرنش��ان کرد: امارات، بحرین و قطر 
هر کدام حدود 8 تا 9 بازی تدارکاتی و رس��می را پیش رو دارند 
و همین موجب می ش��ود که با آمادگی کامل رو در روی ما قرار 
بگیرن��د. در ضمن فراموش نکنید آنها در پش��ت پرده با یکدیگر 
متحد هس��تند و برای شکست دادن ما حتما با یکدیگر همکاری 
می کنند. وی با بیان اینکه این کشورها مایل هستند زودتر از شر 
قدرت فوتبال ایران رها ش��وند افزود: فراموش نکنید که تیم ملی 
ما در جام جهانی برزیل حضور داشت و هیچ یک از این کشورها 
)ام��ارات، قطر و بحرین( جواز حضور در آنجا را پیدا نکردند. این 
ترازوی خوبی برای سنجش نیست. آنها در حال آماده کردن خود 

هستند و ما باید بجنگیم تا به شرایط ایده آل خود برسیم.

دارن�ده م�دال طلای وزن 98 کیلوگرم کش�تی فرنگی می گوید اگر ناداوری در حق کش�تی فرنگی ایران در 
بازی های آسیایی صورت نمی گرفت تیم ملی پنج مدال طلا را از آن خود می کرد.

مهدی علیاری  در خصوص س��طح مس��ابقات کشتی فرنگی بازی های آس��یایی، گفت: مسابقات از لحاظ کیفی در سطح 
خوبی برگزار ش��د، اما از لحاظ کمی ش��رکت کنندگان زیادی در آن حضور نداش��تند. تیم های آس��یایی در مسابقات جهانی 
شرکت نکردند تا بتوانند با تمام قوا در بازی های آسیایی حضور داشته باشند. وی با اشاره به ناداوری های انجام شده در قبال 
کش��تی گیران ایرانی در بازی های آس��یایی، گفت: ما با وجود همه ناداوری  ها باز هم دو مدال طلا به دس��ت آوردیم. مطمئن 
باش��ید اگر ش��رایط برای کشتی گیران ما مانند سایر کشتی گیران برابر بود ش��ک نکنید پنج مدال طلا نصیب کشتی فرنگی 
ایران می ش��د. هر چند کس��ب هفت مدال شامل دو طلا و پنج برنز نتیجه  بسیار خوبی بود. فرنگی کار تیم ملی افزود: تلاشم 
را چندین برابر خواهم کرد تا در مسابقات جهانی پیش رو با همین اقتدار به مدال طلا برسم. برنامه ریزی بلند مدت هم برای 
المپیک برزیل است، اما قبل از آن در مسابقات جهانی 2015 لاس وگاس نیز ان شاءالله شرکت می کنم و با کسب مدال طلا 

بار دیگر بتوانم مردم را خوشحال کنم.

جلس�ه قرعه کش�ی لیگ برتر فص�ل 94-93  در 
محل فدراسیون بسکتبال انجام می شود.

جلس��ه قرعه کش��ی و برنامه ریزی  لی��گ برتر فصل 94 
- 93  روز یک ش��نبه بیس��تم مهر در فدراس��یون بسکتبال 
برگزار می ش��ود.در این جلس��ه طبق روال سال های گذشته، 
تصمیمات نهایی در خصوص نحوه اجرا، زمان پایان مسابقات 

و مواردی مثل اس��تفاده از بازیکنان خارجی اتخاذ و اجرایی 
خواهد شد. حضور سرمربی و نماینده تام الاختیار باشگاه های 
حاضر در فصل آینده لیگ برتر بسکتبال در این جلسه الزامی 
است.جلس��ه قرعه کش��ی لیگ برتر فصل 94-93 ساعت 9 
صبح روز یک ش��نبه 20 مهر در محل فدراس��یون بسکتبال 

انجام می شود.

زمان قرعه كشی لیگ برتر بسکتبال

مایکل فلپس به دلیل دس�تگیری در حالت غیر طبیعی شش ماه از حضور در تیم ملی شنای آمریکا محروم 
شد.

مایکل فلپس، هفته  پیش به دلیل سرعت غیر مجاز و نداشتن تعادل به دلیل مصرف مشروبات الکلی دستگیر شد.در حالی 
که کمتر از یک سال تا آغاز رقابت های جام جهانی شنا زمان باقی است، تیم شنای آمریکا، فلپس را شش ماه محروم کرد تا 
این شناگر در آستانه از دست دادن این رقابت  ها قرار گیرد.این شناگر 29 ساله 18 مدال طلا در بازی های المپیک به دست 
آورده و در واکنش به محرومیت خود، اعلام کرد می خواهد در این مدت به کارهای ش��خصی اش برس��د.موفق ترین ورزشکار 
بازی های المپیک با 22 مدال، عنوان کرد: این محرومیت باعث خواهد ش��د تا کارهای ش��خصی ام را دنبال کنم.به این ترتیب 

مایکل فلپس تا ششم آپوریل 2015 نمی تواند در هیچ رقابتی حضور داشته باشد.

محرومیت 6 ماهه برای پرافتخارترین ورزشکار المپیک

علیاری: ناداوری نبود 
کشتی فرنگی 5 مدال طلا می گرفت

گل آرایی حرم حضرت علی)ع(
شیراز- باشگاه خبرنگاران: رئیس ستاد عتبات عالیات استان فارس گفت: 
به مناسبت عید غدیر خم حرم مطهر حضرت علی)ع( گلباران و گل آرایی 

می شود.جابر مهدیار افزود: 8 خیر شاخه های گل را تهیه و اهدا می کنند.
وی ادامه داد: پس از گلباران و گل آرایی نیز مراس��م جش��ن و سرور در 
حرم مطهر حضرت علی)ع( برگزار می ش��ود. رئیس س��تاد عتبات عالیات 
اس��تان ف��ارس بیان ک��رد: تاکنون 3 نفر ب��رای تهیه مقدمات ب��ه عراق و 

نجف اشرف اعزام شده اند.
اجرای طرح سفرنامه سلامت

ایلام- ایرنا: رئیس سازمان داوطلبان جمعیت هلال احمر کشور گفت: 
زنان سراسر کشور تحت پوشش طرح سفرنامه سلامت و امید قرار می گیرند.
»فرحناز رافع« افزود: در اجرای این طرح بیماری های رایج کش��ور در 
استان ها شناسایی و با استفاده از فرهنگ سازی، استفاده از ظرفیت پزشکان 
داوطلب هلال احمر و ترویج سلامتی برای کاهش بیماری ها اقدام می شود.

وی ادامه داد: این طرح 27 مهرماه از اس��تان گلس��تان آغاز و پس از 
اس��تان اصفهان 9 آبان ماه در اس��تان ایلام اجرا خواهد شد. رئیس سازمان 
داوطلبان هلال احمر با بیان اینکه جامعه هدف این طرح زنان هستند بیان 
کرد: طرح مذکور قرار اس��ت در 12 اس��تان کشور اجرایی و سپس سراسر 
کشور را پوشش دهد. رافع بیان کرد: با اجرای این طرح ضمن تقویت مجامع 
نیکوکاری، خانه های داوطلب، کمک های مردمی و برپایی چادرهای سلامت 
قصد داریم با تمام توان، ظرفیت داوطلبان را به سمت کاهش بیماری ها و 

سرطان های رایج در حوزه زنان به کار ببریم.
بازگشایی مرز سومار

کرمانشاه- ایرنا: مدیر کل امنیتی و انتظامی استانداری کرمانشاه گفت: 
حمله به رانندگان ایرانی در ش��هر کلار عراق از س��وی هیچ منبع نظامی یا 
دولتی موثق تایید نش��ده اس��ت. خبری مبنی بر حمله به رانندگان ایرانی 
در ش��هر کلار عراق به نقل از نماینده مردم قصر شیرین و سرپل ذهاب در 
سایت های خبری منتشر شد. مدیر کل امنیتی و انتظامی استان کرمانشاه، در 
مورد زمان بازگشایی بازارچه مرزی سومار که قبلا توافق ها و برنامه ریزی های 
مربوط به آن میان مسئولان استان های کرمانشاه و دیالی انجام شده است 
گفت: بعد از اینکه تعطیلات یک هفته ای عید قربان در عراق به پایان رسد، 
نشس��تی با مسئولان عراقی خواهیم داش��ت و در مورد بازگشایی این مرز 

تصمیم گیری خواهیم کرد.
ارتقای امنیت مرزهای سیستان و بلوچستان

زاهدان- واحد مرکزی خبر: فرمانده مرزبانی سیستان و بلوچستان گفت: 
با اجرای تدابیر ویژه موفق ش��دیم امنیت مرزها و پایش نقاط صعب العبور 
را به نحو چشمگیری ارتقا دهیم. سرتیپ حبیبی افزود: با همکاری سپاه و 
وزارت کش��ور امکان حضور در مناطق مختلف مرزی و دور از دس��ترس در 
هزار و 700 کیلومتر مرز آبی و خاکی اس��تان سیستان و بلوچستان فراهم 
ش��ده است. وی ادامه داد: در حال حاضر امکان تردد کاروان های قاچاق به 
نحوی که در س��ال های پیش صورت می گرفت وجود ندارد و هیچ کاروان 
مواد مخدر و یا قاچاق کالا و یا س��لاح نمی تواند به صورت سازمان یافته از 

مرزهای این استان به داخل کشور عبور کند.
تدوین فصل رفاهی برنامه ششم توسعه

بوش��هر- ایرنا: معاون رفاه اجتماعی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
گفت: تدوین فصل رفاهی برنامه شش��م توس��عه کشور از استان ها آغاز و با 
همکاری استانداران و مسئولان منطقه ای تکمیل و نهایی می شود. »احمد 
میدری« درجلس��ه کارگروه فرهنگی اجتماعی استان بوشهر، افزود: در این 
ارتباط برنامه های رفاهی با تمرکز بر مس��ائل منطقه ای، مشکلات و مسائل 
موجود در هر منطقه تهیه و تدوین خواهد شد. وی اظهار کرد: تهیه و تدوین 
این برنامه از مناطق غرب و جنوب غرب که در جریان جنگ تحمیلی دچار 
صدمات مختلفی از جمله آس��یب های اجتماعی ش��ده اند، آغاز و در اجرای 

طرح های رفاه اجتماعی توجه ویژه ای به این استان ها شده است.
میدری اضافه کرد: تدوین این برنامه در استان ها موجب سرعت بخشی 

به اجرای طرح های رفاه اجتماعی در مناطق مختلف کشور می شود.
معاون رفاه اجتماعی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: به منظور 
اجرای این طرح ها، اسناد ملی در سطح استان های مختلف کشور تنظیم و 

برای تصویب به وزارتخانه ارسال می شود.

کوتاه از ایران

مدیرعامل ش�رکت آب منطقه ای آذربایجان 
غربی با اشاره به بارندگی های اخیر در این استان 
گفت: س�طح آب دریاچه ارومیه 9 س�انتی متر 

افزایش یافته است.
به گ��زارش ایرنا از ارومیه، کیومرث دانش��جو در 
نشست ش��ورای اداری استان آذربایجان غربی افزود: 
تراز دریاچه ارومیه در پایان ش��هریور ماه امس��ال به 
1270/15 متر رسیده بود و با بارش های صورت گرفته 

در اوایل پاییز، این رقم 9 سانتی متر افزایش یافت.
وی گفت: البته با وجود این افزایش 9 سانتی متری 
سطح تراز دریاچه ارومیه از میزان سال گذشته کمتر 
است چرا که  این میزان در مدت مشابه سال گذشته 

1270/40 متر بود.
وی اظه��ار کرد: حداکثر ت��راز دریاچه ارومیه در 
سال های طولانی گذش��ته 1278/41 متر بود و تراز 

اکولوژی��ک و لازم برای این دریاچه نیز 1274/1 متر 
است.

مدیرعامل ش��رکت آب منطقه ای آذربایجان غربی 
ادامه داد: این آمار نشان می دهد که سطح فعلی دریاچه 
ارومیه بیش از 8 متر کمتر از حداکثر تراز و حدود 4 

متر کمتر از تراز اکولوژیک است.
دانش��جو با اب��راز خرس��ندی از بارش های خوب 
روزهای نخس��ت پاییز، گف��ت: در این مدت کوتاه، به 
طور متوسط 25/5 میلی متر در آذربایجان غربی بارش 
داش��تیم و این در حالی اس��ت که می��زان بارش در 
مدت مشابه سال گذشته 2/9 میلی متر و در میانگین 

درازمدت پنج میلیمتر بود.
وی افزود: این آمار از رشد بیش از 8 برابری بارش ها 
در پاییز امس��ال نسبت به سال گذشته و پنج برابری 

نسبت به میانگین درازمدت حکایت دارد.

با بارندگی های اخیر

آب دریاچه ارومیه 9 سانتی متر 
مع�اون امور فرهنگی و نخب�گان بنیاد ملی افزایش یافت

نخبگان کش�ور گف�ت: تغییرات�ی در آیین نامه 
تس�هیلات خدمت س�ربازی نخبگان به منظور 

هدفمند کردن آن اعمال می شود.
به گزارش ایرنا از سمنان، سیدحسن حسینی گفت: 
ممکن اس��ت برخی تسهیلات فعلی خدمت سربازی 

نخبگان کشور تغییر کند و سختگیرانه تر شود.
وی با تاکید بر اینکه تغییر در آیین نامه تسهیلات 
خدمت سربازی نخبگان هنوز قطعی نیست و از سال 
آینده اعمال می ش��ود، افزود: این تس��هیلات مهم و 
تاثیرگذار است و کسانی باید از آن بهره مند شوند که 

قابلیت کار صنعتی و اجرای پروژه را داشته باشند.
حس��ینی با بیان اینک��ه ورود به نمایش��گاه های 
اختراعات برای گرفتن تس��هیلات خدمت س��ربازی 
خوشایند نیست، افزود: این تسهیلات به کسانی باید 
تعلق بگیرد که بهتر اس��ت وقت ش��ان به جای رفتن 
به خدمت س��ربازی، صرف اجرای پروژه های علمی و 

صنعتی شود.
وی با اشاره به اینکه تسهیلات خدمت سربازی از 
تسهیلات شیرین بنیاد ملی نخبگان برای جوانان است، 
تاکید کرد: هیچ تغییری در آیین نامه این تس��هیلات 

بنیاد ملی نخبگان برای سال جاری اعمال نمی شود.

معاون بنیاد ملی نخبگان:
تسهیلات سربازی نخبگان 

هدفمند می شود
رئیس مرکز تحقیقات چای کشور گفت: برداشت 
استاندارد برگ س�بز چای 30 درصد ضایعات تولید 

چای خشک را کاهش می دهد.
سیروس آقاجان زاده در گفت وگو با خبرنگار ایرنا افزود: 
نتایج یک تحقیقات در این مرکز نشان می دهد برداشت غیر 
اس��تاندارد برگ سبز چای در کشور موجب بروز 20 تا 30 

درصد ضایعات در تولید چای خشک می شود.
وی اظهار داشت: برداشت غیر استاندارد برگ سبز چای 
همچنین عملکردسالانه باغ های چای را تا 16 درصد کاهش 

می دهد و افت کیفیت چای را نیز به همراه دارد.
آقاجان زاده گفت: اگر برداشت به صورت استاندارد یک 
غنچه و دو برگ صورت گیرد علاوه بر افزایش کیفیت چای 

خشک، ضایعات جانبی را هم کاهش خواهد داد.
وی خاطرنش��ان کرد: اگر برداشت با ماشین برگچین 
صورت گیرد نه تنها برداش��ت 20 برابر سریع تر از برداشت 
دس��تی خواهد ب��ود بلکه هزینه های تولی��د را هم کاهش 

می دهد.
رئیس مرکز تحقیقات چای کشور افزود: برداشت برگ 
سبز با ماشین برگچین از ارتفاع پنج سانتیمتری تاج بوته 
موجب افزایش عملکرد 15 درصدی برداشت برگ سبز در 
هکتار و کاهش 50 درصدی ضایعات چای خشک در مقایسه 

با برداشت سنتی دستی می شود.
32 هزار هکتار باغ چای در شمال کشور قرار دارد که 
90 درصد آن در اس��تان گیلان و 10 درصد بقیه در غرب 
استان مازندران واقع شده است و سالیانه حدود 30 هزار تن 
چای خشک از این باغات استحصال می شود. مصرف سالیانه 

چای خشک کشور حدود یکصد هزار تن است.

برداشت استاندارد برگ سبز
 30 درصدضایعات چای را 

کاهش می دهد

رئیس فدراس�یون دوچرخه س�واری می گوی�د پیش از آغ�از بازی های 
آس�یایی اتفاقاتی که در فدراس�یون افتاد محل تاخت و تاز یک سری افراد 
و انج�ام صحبت های مغرضانه ش�د، اما ما توانس�تیم بهتری�ن نتیجه  تاریخ 

دوچرخه سواری را بعد از انقلاب بگیریم. 
پس از کس��ب س��ه مدال )طلا، نقره و برنز( توس��ط رکابزنان ایران در بازی های 
آس��یایی خسرو قمری رئیس فدراس��یون دوچرخه سواری توضیحاتی را در خصوص 

عملکرد این تیم ارایه کرد که گزیده ای از صحبت هایش در ادامه می آید:
*تیم ملی از بهمن ماه سال گذشته کار خود را آغاز کرد. البته به دلیل مسائل و 

مشکلات مالی نتوانستیم در رویدادهای بین المللی شرکت کنیم.
* تعدادی از نفرات را که به اردو دعوت کرده بودیم ،حاضر به همکاری نش��دند. 
متاس��فانه یک سری از آن ها در کنار فدراس��یون قرار نگرفتند و منافع شخصی شان 
باعث شد مقابل فدراسیون قرار بگیرند، در حالی که وقتی ورزشکار به تیم ملی دعوت 

می شود باید تمام و کمال در کنار کادر فنی قرار بگیرد. 
*در کنار این موضوع تس��ت دوپینگ دو ورزش��کار دختر و پس��ر مثبت در آمد 
که همین موضوع باعث ش��د محل تاخت و تاز یک س��ری از افراد ش��ود و مغرضانه 
حرف های��ی را ب��ه زب��ان آورند،یکی از این اف��راد روزی خودش مس��ئول بود، دلش 
می خواست ما در بازی های آسیایی مقامی بهتر از هفتمی - هشتمی به دست نیاوریم!
*بعضی از دوچرخه س��واران صحبت های��ی را کردند که انتخابی های تیم ملی را 
دچار مش��کل کردند. آن ها باید در کمیته  انضباطی پاس��خگو باش��ند. ما در رابطه با 
بعضی از صحبت  ها پیش از بازی های آسیایی کوتاه آمدیم و تصمیم گرفتیم که بعد 
از بازی  ه��ا چه نتیجه  می گرفتیم و چه نتیجه ای نمی گرفتی��م، برخورد کنیم. از این 

رو از هفته  آینده جلساتی را برگزار می کنیم و دوچرخه سواران باید پاسخگو باشند.
*با تمام دشواری  ها  در کل بعد از انقلاب کار بی نظیری را برای دوچرخه سواری 
انجام دادیم. در واقع ما تعهداتی را که به وزارت و کمیته  داده بودیم حتی بهتر از آن 
کار کردیم و توانس��تیم یک طلا، یک نقره و یک برنز را به دس��ت بیاوریم و در واقع 
یکی از فدراس��یون های موفقی بودیم که جا دارد از همه باید تش��کر کنم به ویژه از 
کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش و جوانان که حمایت های خوبی را از ما داشتند.

*پاول بوران مربی تیم ملی پیست، قراردادش تمام شده و در جلسه کمیته  فنی 
نی��ز عملکردش را مورد ارزیابی قرار می دهیم و در آنجا تصمیم گیری می کنیم که از 

مربی دیگری استفاده کنیم یا با همین مربی کار را جلو ببریم.

رئیس فدراسیون دوچرخه سواری: 
اینچئون بهترین نتیجه ما بعد انقلاب بود

معاون اجرای�ی رئیس جمهور گفت: قریب به 
چه�ار ه�زار و 500 میلیارد ریال یارانه ش�یر به 
دامداران و صنایع شیر در شش ماهه پایانی سال 

جاری اختصاص می یابد.
»محمد شریعتمداری« در جلسه شورای برنامه ریزی 
و توس��عه گلستان افزود: در سه ماه پایانی سال 92 و 
شش ماه اول سال جاری حدود 50 هزار میلیارد ریال 

یارانه به صنایع شیر و دامداران اختصاص یافت.
وی ب��ا بیان این که اگر تاخیری در پرداخت یارانه 
ص��ورت گیرد دلیل بر منتفی بودن آن نیس��ت اضافه 
ک��رد: به دلیل محدودیت مصرف ش��یر در کش��ور و 
نقش آن در تامین س��لامت مردم به ویژه نسل جوان، 
ریاس��ت جمهوری دستور برقراری یارانه مجدد شیر را 
دادند تا با قیمت مناسب تر از کشاورزان خریداری شود.
معاون رئیس جمهوری خاطرنش��ان ک��رد: دولت 
در تفوی��ض اختیار به اس��تانداران مصر بوده و مدافع 
افزایش اختیارات اس��تانداران برای اداره استان بیش 

از گذشته است.
وی گفت: شورای برنامه ریزی استانی نیز در تنظیم 
سند برنامه ششم توس��عه نقش اساسی دارد و دولت 

سعی دارد اختیاراتی را برای اتخاذ تصمیماتی از سوی 
ش��ورا تفویض کند تا تصمیمات قوی تر در اس��تان ها 

گرفته شود.
وی در ادامه با اشاره به این که محدودیت منابع و 
درآمد مش��کل کشوری است، ادامه داد: نگاه به تامین 
منابع مالی پروژه ها و طرح ها از طریق صندوق توسعه 
ملی، نگاه س��نتی است که هم اینک بخشی از توسعه 

کشور بدان متکی است.
ش��ریعتمداری ب��ا بی��ان این ک��ه ب��رای جبران 
عقب ماندگی ه��ای کش��ور باید از منابع س��ازمان ها و 
نهاده��ای دولتی و غیردولتی اس��تفاده کرد، گفت: به 
جای این که منتظر بودجه عمومی و کل کشور و سفر 
ریاست جمهوری باشیم باید قدم ها را بیشتر برداشت و 
از هم اکنون با ایجاد دفاتری در استانداری برای این کار 
و برقراری ارتباطاتی گسترده تر، از این منابع بهره برد.
وی افزود: بنیاد مس��تضعفان در سال جاری افزون 
بر 40 هزار میلیارد ریال سرمایه گذاری در کشور داشته 
است که اس��تانداران با اتصال به این نهادها و امضای 
تفاهم نامه هایی می توانند از نقش آنها در توسعه کشور 

استفاده کنند و دولت هم به آنها کمک می کند.

شریعتمداری اعلام کرد

اختصاص 450 میلیارد تومان یارانه شیر 
در نیمه دوم امسال

رئیس س�ازمان ش�یلات ایران گف�ت: هیچ 
ب�ه  پرداخ�ت تس�هیلات  ب�رای  محدودیت�ی 
سرمایه گذاران بخش شیلات کشور وجود ندارد.
حسن صالحی در نخس��تین جلسه ستاد توسعه 
ش��یلات هرم��زگان با اش��اره به س��هم 40 درصدی 
آبزی پروری در تولیدات شیلاتی کشور و لزوم توسعه 
آن افزود: با توجه به تفاهمنامه صندوق توسعه ملی با 
وزارت جهاد کشاورزی هزار میلیارد تومان تسهیلات 
برای پرورش ماهی در قفس و صید فانوس ماهیان و 
800 میلی��ارد تومان از وزارت جهاد کش��اورزی برای 

خرید تجهیزات اختصاص یافت.
وی با اش��اره به ظرفیت های صادراتی محصولات 
شیلاتی ایران گفت: با توجه به قطع واردات روسیه از 
اروپا در بخش ش��یلاتی ایران می تواند خلأ 100 هزار 

تنی واردات محصولات شیلاتی به روسیه را پر کند.
رئیس س��ازمان ش��یلات ایران گفت: اکنون 10 
شرکت فعال بخش ش��یلاتی برای سرمایه گذاری در 

بخش صادرات به روسیه اعلام آمادگی کردند.
صالح��ی با توجه به ظرفیت های هرمزگان و رتبه 
نخس��ت صید در کشور گفت: این استان می تواند 50 
تا 60 درصد از صادرات ش��یلاتی ایران به روس��یه را 

تامین کند. 
وی فعال شدن جزایر در آبزی پروری و توجه بیشتر 
به تولید و پرورش میگو را از نیازهای استان هرمزگان 

در بخش شیلات دانست.

پرورش دهندگان ماهی
 800 میلیارد تومان 
تسهیلات می گیرند

رئیس سازمان بهزیستی از وجود 2 میلیون سالمند 
فاقد بیمه در کشور خبر داد.

به گزارش خبرگزاری تس��نیم از تویس��رکان، همایون 
هاش��می گفت: در کش��ور 6 میلیون و 400 هزار س��المند 
بالای 60 سال وجود دارد که دو میلیون نفر آنها از هیچ گونه 
خدمات بیمه برخوردار نیس��تند و پیش بینی می شود دهه 
بعدی در کشور جمعیت سالمندی دو برابر و در حدود 12 

میلیون نفر شود.
وی با بیان اینکه در حال حاضر 78 درصد س��المندان 
کشور زوج هستند، اظهار داشت: متاسفانه تک سالمندی در 
سال های اخیر در حال گسترش است و این وضعیت دغدغه و 
حساسیت های خاصی برای مسئولان ایجاد کرده است و باید 

برنامه ریزی های لازم در این زمینه صورت گیرد.
هاش��می تصریح کرد: این برنامه ها هم به لحاظ تولید 
محت��وا و هم به لحاظ فعالیت ه��ای عرصه ای از جمله طب 
سالمندی، خدمات اجتماعی و پرستاری در حوزه سالمندی 
و نیز مس��ائل معیش��تی و فرهنگی باید کارشناس��انه مورد 

بررسی  قرار گیرد.

رئیس سازمان بهزیستی خبر داد
وجود 2 میلیون سالمند 

فاقد بیمه در کشور

معاون فنی و عملیات مرکز اورژانس کشور اعلام کرد: تعداد پایگاه های 
هوایی اورژانس به 44 مرکز افزایش می یابد.

به گزارش ایرنا، »محمد سرور« در مراسم آغاز کارگاه آموزشی تکنسین های 
اورژانس هوایی کشور در ساری گفت: با افزایش تعداد پایگاه های اورژانس هوایی 

70درصد از سرزمین ایران زیر پوشش اورژانس قرار می گیرد.
وی تعداد کنونی پایگاه های هوایی اورژانس را 15 پایگاه برآورد کرد و انتقال 
مصدومان در زمان بروز حوادث و س��وانح را از اولویت های کاری اورژانس هوایی 

برشمرد.

سرور گفت: پوشش حوادث پرتلفات )حوادث با بروز بیش از سه کشته و پنج 
مجروح(، انتقال تجهیزات و نیروی انسانی از وظایف این پایگاه ها به شمار می رود.
وی تعیین و ارزیابی س��طح بحران را از جمله دغدغه های زمان بروز حوادث 
دانس��ت و گفت: س��ازمان مدیریت بحران به عنوان متول��ی انجام این ماموریت 
تاکنون اقدامی در زمان بروز حوادث انجام نداده است و شاید نخواسته انجام دهد.
سرور افزود: این مسئله باعث شده تا اطلاعات دقیقی از میزان و وسعت خسارت 
و دیگر اطلاعات مورد نیاز برای خدمات رس��انی به مصدومان و حادثه دیدگان در 

اختیار مجموعه های خدمات رسان همچون اورژانس وجود نداشته باشد.

تعداد پایگاه های اورژانس هوایی افزایش می یابد

گفت و گو

حدیث دشت عشق

حمید خوشنویسان، شهید قبیله عاشوراییان، 
که تولدش هم در ظهر عاشورا بود؛ چرا که باید به 
پیمان عهد الست و عشق به امام شهیدان وفادار 
باشد و سرانجام هم چنین شد. در عاشورای ایران 

و کربلای 4 وضوی خون گرفت.
عشق و علاقه وافرش به معارف اهل بیت)ع( 
او را ب��ه حوزه علمی��ه گلپایگان و مدرس��ه امام 
صادق)ع( اصفهان کش��اند و در محضر اس��تادان 
فرزانه کس��ب علم و ادب نموده بود. با کوش��ش 
و جدی��ت درس می خواند ام��ا تکلیف در جهاد و 

به یاد طلبه بسیجی شهید »حمید خوشنویسان«

عاشقان دیدار یار، شهیدان كربلای چهار

مبارزه علیه دش��منان اسلام، او را به جبهه های نور علیه ظلمت کشاند. چندین 
بار در عملیات های گوناگون شرکت کرد و با رزمی بی امان، عهد خود را با خدای 
خویش به پایان رس��اند و س��رانجام در منطقه شلمچه در لشکر 14 امام حسین 
گردان 119 و با مسئولیت آر پی جی زن در عملیات کربلای 4 به شهادت رسید.

طلبه بسیجی شهید »حمید خوشنویسان«، سال 1348 در گلپایگان متولد 
شد و در 1365/10/4 در عملیات کربلای 4 )شلمچه( به شهادت رسید.


